
Boendemöte 20111126 i samband med Adventskaffe 
 
 
Närvarande 25 hyresgäster samt hela borådet. 
 
 
Förslag till aktiviteter i borådslokalen samt uteaktiviteter för hyresgästerna 
 framfördes: 
  
 Föredrag 
 Föredrag om klimatet 
 Föredrag av politiker i Solna 
 Loppis 
 Pick-nick med boule 
 Grillning 
 Femkamp 
 Pingis 
 Kräftskiva 
 Surströmmingsfest 
 Nyårsafton med fyrverkeri på berget (fotbollsplan) 
 Tedans,  hyresgästen som föreslog aktiviteten erbjöd sig hålla i den. 
 Underhållning 
 Sminkparty 
 Tupperwareparty 
  
    Varför är inte standarden lika i våra tvättstugor? 
  
 Träden på Västra vägen 9 – 11 är ett stort problem. Rötterna skjuter sönder
 gångbanan och träden savar, förstör bilar och bänkar. 
     
 Borådet informerade om mötet med Spanska skolan. 
 
Rektorn, som var mycket positiv till förslaget, har inte återkommit med tid för Öppet Hus på 
skolan. 
 
  Förslag från hyresgäst, varför inte själv säga till barnet när något är fel! 
   
  Förslag från hyresgäst, erbjuda sig att delta i Spanska Skolans   
  verksamhet. T.ex läsa sagor, berätta om livsupplevelser m.m 
  Många barn har idag inga äldre personer i sin omgivning. 
 
 
Vid anteckningarna 
 
Siv Wallius och Marianne Krantz 


